
Generalforsamling 25/6-2020 

1. Valg af referent: 

- Johnny Schjoldager 

2. Formandens beretning: 

- se bilag 

- Jens tilføjelser udover bilaget: Vi har oplevet at kirken har gjort et væsen af sig i forhold til 

rumfordelingerne. Kirken er underlagt yderligere restriktioner i forbindelse med Corona-krisen, vi 

hører nærmere.  

- Afsluttende bemærkninger: Mads takkes for sine input undervejs i Corona for øvelser og videoer.  

Tak til MOF for at de har kæmpet for at Mads kunne få løn under krisen. I bestyrelsen besluttede vi 

at bibeholde indtægterne til løn til Mads under hele forløbet.  

- Kommentarer: Dejligt at se Preben Sommer igen – Peter Villesen 

Aamuk – det er på tale i bestyrelsen om deltagelse da vores niveau er godt. Tanken er evt. i B-

sektionen. Orkestret har tidligere deltaget i konkurrencer, måske er det tid igen. – Frederikke 

3. Regnskab for det forløbne år, samt forslag til kontingent for det løbende år: 

Indtægter: 

Vores koncerthonorar er desværre ikke så høje som sidste år da vi kun har haft tre indtægtsgivende 

koncerter, nemlig Kølby, magisteparken og lindholm 

Derudover har vi desværre også kun et annoncetilskud tilbage – nemlig Lars Bloch Briller 

I vores regnskab er pensionisttilskuddet vigtig for økonomien 

Udgifter: 

Portoen stiger stødt så derfor er der stor ros til dem der deler breve ud inden hver koncert. Det er 

godt givet ud at sende brevene, da vi stadig får lidt penge ved bankoverførsel samt at vi jo får en 

dejlig masse tilhørere til vores koncerter, som vi bestemt ikke vil være foruden. 

Gebyret på netbank blev betalt, men forhandlet tilbage. 

Gaver er der igen blevet givet til John G., Aalborg BB, Mogens Karlsmose og Peter Villesen 

Kontorartikler – vi har brugt penge på en ny printer, hvor vi har delt udgiften med BrassNord, samt 

købt nyt stempel til den nye formand   

Vi betaler til DAO som gør at vi ikke skal bekymre os om CODA, tak til Johnny for hjælpen. 

Derudover har vi købt en kuffert til slagtøjet og repareret en cornet. 

Derudover har vi givet en bårebuket til Frits kone. 

 

Vi får et underskud på 10592,95 primært fordi vi har investeret i ny kopimaskine samt nye noder. 

Vores revisorer John og Gitte havde ingen kommentarer da de gennemgik referatet. 

Kommentarer til regnskabet  

- Jens O – tak til øveweekend arrangørerne. Vennerne er utrolig vigtige for at få folk til vores 

koncerter. Vi har behov for publikum til at lytte til vores koncerter samt putte lidt penge i 

kassen. 

- Dorthe vil gerne have blanketter til at dele ud til bekendte – John G. tilføjer at man kan gå ind 

på hjemmesiden for at tilmelde sig som venner. 

- Birthe – kan vi lave et udvalg for at hverve nye medlemmer og venner. 

- Peter spørger om det har haft betydning ikke at sende kort med i brevene. Ingen betydning – 

folk betaler primært via netbank eller mobilepay. 



- John E. – kunne man opkræve noget for at komme til vores koncerter. John A svarer – det er en 

kutyme at det skal være gratis, og så længe det kan hænge sammen så fortsætter vi uden 

betaling, men hvis udgifterne bliver ved med at stige må vi tage det op igen. (lokaleleje stiger) 

- Bjarne – holde ved vores venner – det er ikke sjovt at sidde i en sal hvor der er flere på scenen 

end i salen. 

- Jens O – vi har kigget på indtægts og udgiftskilder. Italesat at vi skal gøre noget andet med 

lotteriet til julekoncerten. Evt. at indgangsbilletten er et lod til lotteriet. 

 

Kontingent for det løbende år – det er længe siden der har været kontingentstigning – vi 

foreslår at vi sætter kontingentet op til 300 kr kvartalet i stedet for 250 kr. Stigningen sker i 2. 

halvår af 2020 – DET bliver vedtaget. 

4. Indkomne forslag 

John G har også foreslået en kontingentstigning. 

5. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

Trine er genvalgt 

Valg af Suppleanter 

Begge modtager genvalg – Per Schwartz og Kirsten 

6. Valg af revisorer 

Begge modtager genvalg – John G. og Gitte  

Valg af suppleanter 

Begge modtager genvalg Helene og Preben 

7. Eventuelt 

 Birthe – Om vi arbejder videre med forslaget om at lave et udvalg til hvervning. 

 Kirsten – nye uniformer til kvinderne skal til at findes ud af, da der er mange der ikke har 

”de rigtige” skjorter. 

 John A – vi skal have søgt nogle fonde til jubilæumsåret – bl.a. til uniformer. Vi skal alle 

lægge hovedet i blød for muligheder  

 Frederikke – skjorter, skal vi både have kort og langærmet? John A svarer grunden til korte 

og lange, men uniformerne trænger virkelig til at blive opdateret. 

 Jens O afrunder generalforsamlingen og slutter med at han ser frem til den næste sæson, 

hvor vi starter så småt op for jubilæumssæsonen. 

 

Referent Trine Friis-Hansen 


